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P R O T O K Ó Ł  Nr VI/15 

 

 

z obrad szóstej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 29 

stycznia 2015 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

,  a zakończyła o godz. 18
30

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Informacja o aktualnym stanie prac nad projektem i inwestycją „Zintegrowany 

węzeł przesiadkowy w Cieszynie”. 

6. Informacja o stanie realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w 

aglomeracji cieszyńskiej”. 

7. Informacja o planowanym wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii 

zimowych 2015  (2-15 lutego 2015r.) – szkoły podstawowe i gimnazja. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 

9. Prezentacja struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Urzędu Miejskiego 

w Cieszynie, jednostek miejskich oraz instytucji kultury – Urząd Miejski. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Cieszynie, 

10.2. zmiany Gminnego Programu Zdrowotnego na lata 2012 – 2014, 

10.3. ustanowienia Nagród Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości  

     artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

10.4. udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko –  

     Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom 

     Alkoholowym w Bielsku – Białej, 

10.5. udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu  

     Cieszyńskiego na realizację zadania: „ Prowadzenie Powiatowego Ośrodka  

     Wsparcia Dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie”, 

10.6. zmiany uchwały nr XI/103/11 z dnia 30 sierpnia 2011 r. w sprawie  

      określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi  

      opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem  

      specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi  

      oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z  

      opłat i trybu ich pobierania, 

10.7. wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady  

      Programowej Zamku Cieszyn, 

10.8. wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady  

      Programowej Książnicy Cieszyńskiej, 
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10.9. wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady  

      Programowej Cieszyńskiego Ośrodka Kultury "Dom Narodowy" w Cieszynie, 

10.10. poparcia działań Rady Pracowników oraz Związków Zawodowych 

      działających na terenie Wojewódzkiego Ośrodka Rehabilitacyjno –  

      Reumatologicznego w Goczałkowicach - Zdroju zmierzających do zachowania  

      miejsc pracy oraz utrzymania przez Gminę Goczałkowice – Zdrój statusu  

      uzdrowiska, 

10.11. poparcia starań Światowego Kongresu Kresowian o nadanie nazwy  

      Międzynarodowego Portu Lotniczego Katowice w Pyrzowicach imieniem  

      Wojciecha Kilara, 

10.12. poparcia działań mających na celu zahamowanie wypływu środków  

      finansowych wypracowanych w regionie do budżetu centralnego oraz  

      zwiększenie dochodów jednostek samorządu terytorialnego, 

10.13. zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego, 

10.14. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2015 rok, 

10.15. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

      2015 – 2025, 

10.16. powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

podjętych w II półroczu 2014 roku. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

14. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

15. Oświadczenia i sprawy różne. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

X X X 

 

 

 

Ad 1. 

 

Szóstą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, Pan 

Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 19 radnych. 

 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna Pana Ryszarda Macurę, Z-cę 

Burmistrza Pana Bogdana Ścibuta, Sekretarza Miasta Pana Stanisława Kaweckiego, 

Skarbnika Miasta Panią Alicję Dąbrowską, radcę prawnego Panią Annę Jurczyk.  

 

Przewodniczący Rady przywitał również Panią Aleksandrę Trybuś-Cieślar Posłankę na Sejm 

RP oraz Panią Joannę Brenicką Komendantkę Hufca Ziemi Cieszyńskiej. 

Przywitał także serdecznie wszystkich uczestników dzisiejszej sesji. 
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Ad 2. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi, bądź 

uzupełnienia do przedłożonego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono, tym samym przystąpiono do kontynuacji obrad wg ustalonego porządku 

obrad. 

 

 

Ad 3. 

 

Do protokołów z obrad IV i V sesji Rady Miejskiej Cieszyna nie wniesiono uwag, tym 

samym protokoły z sesji, które odbyły się w dniach 18 grudnia 2014 roku oraz 30 grudnia 

2014 roku zostały przez Radę przyjęte. 

 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Poseł Aleksandrze Trybuś-Cieślar. 

 

Poseł Aleksandra Trybuś-Cieślar poinformowała, że w roku 2013 Gmina Cieszyn 

występowała z projektem  do Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Śląskiego, w Priorytecie II – Społeczeństwo informacyjne, w działaniu II.2 – Rozwój 

elektronicznych usług publicznych. W październiku 2014 roku zaktualizowano listę 

projektów i Cieszyn znalazł się na 11 miejscu listy rezerwowej. Z przyjemnością 

zakomunikowała, że w dniu dzisiejszym została podjęta uchwała Zarządu Województwa 

Śląskiego o przyznaniu dofinansowania dla Gminy Cieszyn w wysokości 1.295.922, 96 zł, na 

„Cieszyński System Informacji Finansowo – Podatkowej”. Podkreśliła, że dużą rolę odegrało 

zaangażowanie cieszyńskiej Radnej do Sejmiku  Śląskiego Pani Sylwii Cieślar. Wyraziła 

nadzieję, że przyznane finanse wzmocnią potencjał technologiczny miasta, podniosą jakość 

usług świadczonych drogą elektroniczną dla interesantów, pozwolą obniżyć koszty 

świadczenia usług publicznych oraz sprawność wymierzania oraz poboru podatków i opłat. 

 

Pani Joanna Brenicka przedstawiła informację z organizacji w naszym mieście akcji 

w ramach XXIII Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Tradycyjnie, bo już 14 raz 

przy Hufcu Ziemi Cieszyńskiej zawiązał się sztab organizacyjny WOŚP. Wokół akcji w tym 

roku udało się zebrać ponad 130 wolontariuszy. Z informacji przekazanych przez Szpital 

Śląski w Cieszynie, ze środków zebranych w ramach akcji WOŚP, na różnych oddziałach 

cieszyńskiego szpitala znajduje się sprzęt o łącznej wartości ponad 900.000,00 zł. Wokół całej 

inicjatywy udało się skupić wielu partnerów, którzy wspierają działania Hufca. Są nimi  

Władze Miasta Cieszyna, Zamek Cieszyn, organizacje studenckie oraz wiele firm, których 

wymienianie zajęłoby dużo czasu. Powiedziała, że koszty, które są ponoszone na organizacje 

tego przedsięwzięcia są maksymalnie zminimalizowane. Jedyne koszty które ponoszą, to jest 

koszt organizacji koncertu, czyli wynajmu sceny wraz z całym technicznym nagłośnieniem 

i oświetleniem oraz zwrot kosztów dojazdu artystów. Powiedziała, że powodzenie całej akcji 

zależy od dobrej woli wielu ludzi, zatem serdecznie zaprosiła wszystkich do współpracy. 

 

 

Przewodniczący Rady podziękował gościom za udział w obradach, natomiast wszystkich 

obecnych poprosił o powstanie i uczczenie chwilą ciszy, pamięć pomordowanych w obozie 

Auschwitz w związku z 75 rocznicą jego wyzwolenia. 
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Ad 5. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił informację o aktualnym stanie prac nad projektem 

i inwestycją „Zintegrowany węzeł przesiadkowy w Cieszynie”. Poprosił Burmistrza 

o zreferowanie tego tematu. 

 

BM Ryszard Macura  - oddał głos Z-cy Burmistrza Miasta Panu Bogdanowi  Ścibutowi. 

 

Z-ca BM Bogdan Ścibut – zapoznał zebranych z pisemnym dokumentem pn. „Informacja 

o aktualnym stanie prac nad projektem i inwestycją „Zintegrowany węzeł przesiadkowy 

w Cieszynie”. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Czesław Banot -  zaapelował, aby przy realizacji tej inwestycji, nie zapomnieć 

o dostosowaniu przestrzeni publicznej do osób niedowidzących i niewidomych. 

 

Z-ca BM Bogdan Ścibut – zapewnił, że będzie to miał na uwadze. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił, aby na kolejne sesje Rady Miejskiej, jak tylko będą się 

pojawiać nowe informacje w sprawie realizacji tej inwestycji, przedstawiać je radnym. 

 

 

Ad 6. 

 

Informację o stanie realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji 

cieszyńskiej” przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta Pan Bogdan Ścibut. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

 

Ad 7. 

 

Krzysztof Kasztura -  przedstawił informację o planowanym wypoczynku dzieci i młodzieży 

w okresie ferii zimowych 2015  (2-15 lutego 2015r.) – szkoły podstawowe i gimnazja.  

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zapytał, czy Pan Burmistrz chciałby uzupełnić materiał pisemny o dodatkowe informacje? 

 

BM Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Czesław Banot – zauważył, że w niektórych szkołach pojawiła się odpłatność za udział 

w zimowiskach. Zapytał czym to jest spowodowane? 

 

BM Ryszard Macura - oddał głos Dyrektorowi Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych Panu 

Bogdanowi Fickowi. 
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Bogdan Ficek – poinformował, że Burmistrz Miasta w Zarządzeniu Nr 0050/68/2015 podjął 

decyzję o dofinansowaniu wypoczynku zimowego – 8 zł na dziecko uczestniczące 

w zajęciach stacjonarnych i 21 zł za godzinę dydaktyczną opiekunów organizujących 

wypoczynek. Z deklaracji dyrektorów placówek wynika, że jeżeli dzieci z rodzin 

niezamożnych będą miały problemy z uczęszczaniem na zajęcia, za które wymagana jest 

odpłatność, szkoła sobie z tym problemem poradzi. 

 

Ad 8. 

 

Krzysztof Kasztura - przedstawił Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego.  

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Zapytał, czy Pan Burmistrz chciałby uzupełnić materiał pisemny o dodatkowe informacje? 

 

BM Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 

przeanalizowała dokument, zwracając uwagę na fakt, że przy takiej kwocie jaka jest 

przeznaczana w naszej Gminie na wynagrodzenia nauczycieli, te średnie wynagrodzenia są 

osiągane. Pogratulował Władzom Miasta oraz dyrektorom szkół i przedszkoli za 

zaangażowanie, aby tę średnią wynagrodzenia nauczycieli osiągnąć. 

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o dokonanie prezentacji struktury organizacyjnej oraz zakresu 

działalności Urzędu Miejskiego w Cieszynie. 

 

Prezentacji multimedialnej dokonał Sekretarz Miasta Pan Stanisław Kawecki. 

Schemat organizacyjny Urzędu Miejskiego w Cieszynie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radni zapoznali się z zakresem działalności poszczególnych wydziałów, biur 

i samodzielnych stanowisk Urzędu Miejskiego oraz miejskich jednostek organizacyjnych. 

Radni zwrócili się z prośbą o sporządzenie dokumentu zawierającego nazwiska dyrektorów 

i  naczelników wraz z podaniem ilości pracowników w poszczególnych komórkach. 

 

Ad 10. 

Ad 10.1 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania Regulaminu Straży 

Miejskiej w Cieszynie. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

komisje z projektem uchwały zapoznały się, nie wnosząc uwag do jego treści. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania 

Regulaminu Straży Miejskiej w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 
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Ad 10.2. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Zdrowotnego na lata 2012 – 2014. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie, pozostałe komisje z projektem 

uchwały zapoznały się, nie wnosząc uwag do jego treści. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego 

Programu Zdrowotnego na lata 2012 – 2014. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.3. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagród Miasta 

Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie, pozostałe komisje z projektem 

uchwały zapoznały się, nie wnosząc uwag do jego treści. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

Nagród Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.4. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko – Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka 

Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku – Białej. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

komisje z projektem uchwały zapoznały się, nie wnosząc uwag do jego treści. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko – Biała na dofinansowanie 

działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku – Białej. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.5. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w postaci dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania: „ Prowadzenie 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia Dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie”. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Sportu,  Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie, 

pozostałe komisje z projektem uchwały zapoznały się, nie wnosząc uwag do jego treści. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania: „ 

Prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia Dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie”. 

   

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.6. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/103/11 

z dnia 30 sierpnia 2011 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi  opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem  

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania. 

 

Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę do w/w projektu uchwały, polegającą na wykreśleniu 

w przytoczonej uchwale nr XI/103/11, błędnie wpisanej daty 2011. Numeracja uchwały 

powinna być łamana przez 11, a nie przez 2011. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

komisje z projektem uchwały zapoznały się, nie wnosząc uwag do jego treści. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XI/103/11 z dnia 30 sierpnia 2011 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi  opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem  specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.7. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady Programowej Zamku Cieszyn. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radny Krzysztof Pszczółka zgłosił kandydaturę Przewodniczącego Rady Krzysztofa 

Kasztury. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Kasztura wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady 

Programowej Zamku Cieszyn, wpisując w § 1 nazwisko Krzysztofa Kasztury. 



8 
 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.8. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady Programowej Książnicy Cieszyńskiej. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radny Remigiusz Jankowski zgłosił kandydaturę radnego Bartosza Tyrny. 

 

Radny Bartosz Tyrna wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady 

Programowej Książnicy Cieszyńskiej, wpisując w § 1 nazwisko Bartosza Tyrny. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.9. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady Programowej Cieszyńskiego Ośrodka Kultury "Dom 

Narodowy" w Cieszynie. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radny Krzysztof Herok zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Pawlity. 

 

Radna Grażyna Pawlita wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady 

Programowej  Cieszyńskiego Ośrodka Kultury "Dom Narodowy" w Cieszynie, wpisując 

w § 1 nazwisko Grażyny Pawlity. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.10. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie poparcia działań Rady 

Pracowników oraz Związków Zawodowych działających na terenie Wojewódzkiego Ośrodka 

Rehabilitacyjno – Reumatologicznego w Goczałkowicach - Zdroju zmierzających do 

zachowania miejsc pracy oraz utrzymania przez Gminę Goczałkowice – Zdrój statusu 

uzdrowiska. 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie, pozostałe komisje z projektem uchwały zapoznały się, nie wnosząc uwag do jego 

treści. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie poparcia działań Rady Pracowników oraz Związków Zawodowych 
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działających na terenie Wojewódzkiego Ośrodka Rehabilitacyjno – Reumatologicznego w 

Goczałkowicach - Zdroju zmierzających do zachowania miejsc pracy oraz utrzymania przez 

Gminę Goczałkowice – Zdrój statusu uzdrowiska. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.11. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie poparcia starań Światowego 

Kongresu Kresowian o nadanie nazwy Międzynarodowego Portu Lotniczego Katowice 

w Pyrzowicach imieniem Wojciecha Kilara. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska projekt uchwały przyjęła do 

wiadomości, zaś wszystkie pozostałe komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie poparcia starań Światowego Kongresu Kresowian o nadanie nazwy 

Międzynarodowego Portu Lotniczego Katowice w Pyrzowicach imieniem Wojciecha Kilara. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.12. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie poparcia działań mających na 

celu zahamowanie wypływu środków finansowych wypracowanych w regionie do budżetu 

centralnego oraz zwiększenie dochodów jednostek samorządu terytorialnego. 

 

Komisja Finansów oraz Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały 

zaopiniowały pozytywnie, pozostałe komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie poparcia działań mających na celu zahamowanie wypływu środków 

finansowych wypracowanych w regionie do budżetu centralnego oraz zwiększenie dochodów 

jednostek samorządu terytorialnego. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.13. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu inwestycyjnego. 

 

Krzysztof Pszczółka – poprosił Panią Skarbnik o uszczegółowienie uzasadnienia do projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik Miasta – powiedziała, że postępowanie przetargowe odbyło się w 2013 roku. Jego 

celem było wyłonienie wykonawcy, który udzieli nam kredytu w wysokości 20 mln zł. 

Kryterium wyboru oferty była cena, która wówczas wynosiła niespełna 5 mln zł. Cena tej 

oferty oznacza, że dodatkowe zamówienie możemy za połowę tej ceny dodatkowo złożyć, 

czyli jeżeli cena zamówienia nie przekroczy 2,5 mln zł, to wtedy możemy zaciągnąć kredyt 
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w odpowiedniej wysokości. Po wyliczeniach, jest to właśnie 11 mln zł, a koszt kredytu 

wyniesie niespełna 2,5 mln zł – na okres 10 lat. Jeżeli w wyniku negocjacji okaże się, że Bank 

znacznie podwyższy cenę tego kredytu (2,78%), to wówczas zamierza się zaproponować 

Radzie podjęcie uchwały o wyemitowaniu obligacji. Wtedy nie trzeba przeprowadzać 

postępowania przetargowego, można wyłonić wykonawcę, który spełni nasze oczekiwania 

przy emisji obligacji i oprocentowaniu tych obligacji.  

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów opowiedziała się  za przyjęciem 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska również pozytywnie zaopiniowała 

w/w projekt uchwały, zaś pozostałe komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości.  

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu inwestycyjnego. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.14. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2015 rok. 

 

Komisja Finansów,  Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisja 

Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie, pozostałe komisje 

projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Krzysztof Herok – zapytał o obiecaną kwotę 10.000,00 zł dla Zamku Cieszyn, na dalsze 

funkcjonowanie Punktu Konsultacyjnego dla przedsiębiorców. 

 

BM Ryszard Macura – stwierdził, że będzie mógł udzielić odpowiedzi na to pytanie po 

spotkaniu z Marszałkiem Województwa Śląskiego. Wyraził nadzieję, że do takiego spotkania 

dojdzie początkiem roku. 

 

Krzysztof Kasztura – z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2015 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Ad 10.15. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. 

 

Komisja Finansów oraz Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie, pozostałe komisje projekt uchwały przyjęły do 

wiadomości. 
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Krzysztof Pszczółka – przypomniał, że przed miesiącem była mowa o zdjęciu kwoty 

10.000,00 zł z przedsięwzięcia „Zastosowanie odnawialnych źródeł energii w Domu 

Spokojnej Starości przy ul. Mickiewicza 13”.  

 

BM Ryszard Macura – powiedział, że do tego tematu powrócimy na sesji Rady Miejskiej  

w miesiącu lutym br. 

 

Czesław Banot – poparł głos radnego Krzysztofa Pszczółki.  

 

Bartosz Tyrna – przypomniał, że na sesji Rady Miejskiej, na której przyjmowany był budżet 

Miasta na rok 2015 podjęte zostały decyzje, dotyczące prac nad tym budżetem. Na dzień 

dzisiejszy główną zmianą jest zaciągnięcie kredytu w wysokości 11 mln zł. Powiedział, że 

trudno zrozumieć brak zmiany w zakresie tego punktu. Poprosił abyśmy próbowali dokonać 

pewnych modyfikacji, ponieważ politykę Miasta prowadzi się głównie poprzez finanse.       

 

Krzysztof Kasztura – z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na 

lata 2015 – 2025. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 18 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

 

Ad 10.16. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej Cieszyna. Odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej. 

  

„Po uzyskaniu informacji na szkoleniu  radnych pn. „Prawa i obowiązki radnego”, które 

odbyło się w dniu 9 stycznia br. w zakresie obiegu dokumentów związanych z prowadzonymi 

przez Komisję Rewizyjną kontrolami oraz pismem Burmistrza Miasta OR-I.ZD.00011.2015 

z dnia 14 stycznia 2015 r. informującym, iż Komisja Rewizyjna podczas prowadzonej 

kontroli może zapoznać się z dokumentami tylko w siedzibie jednostki kontrolowanej, a także 

po analizie załącznika nr 5 do Statutu Miasta „Regulamin Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Cieszyna” , który nie precyzuje tych kwestii Komisja uważa za celowe powołanie doraźnej 

Komisji Statutowej, która opracuje projekt zmian Statutu w zakresie w/w Regulaminu”. 

 

Poprosił o zgłaszanie kandydatur do pracy w Komisji Statutowej Rady Miejskiej Cieszyna. 

 

Adam Swakoń – zgłosił kandydaturę radnego Bolesława Zemły. 

 

Bolesław Zemła – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Grażyna Pawlita – zgłosiła kandydaturę radnego Krzysztofa Heroka. 

 

Krzysztof Herok – wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Łukasz Bielski - zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Kasztury. 

 

Krzysztof Kasztura - wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Krzysztof Herok - zgłosił kandydaturę radnej Janiny Cichomskiej. 
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Janina Cichomska - wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Remigiusz Jankowski - zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Surzyckiego.  

 

Andrzej Surzycki - wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, zamknął listę kandydatów do pracy w Komisji 

Statutowej. 

Poddał pod głosowanie poszczególne kandydatury, zgodnie z kolejnością ich zgłaszania. 

 

Za kandydaturą radnego Bolesława Zemły głosowało 18 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

Kandydatura radnego Krzysztofa Heroka przyjęta została jednogłośnie, 19 głosami. 

Za kandydaturą radnego Krzysztofa Kasztury głosowało 18 radnych, 1wstrzymał się od głosu. 

Za kandydaturą radnej Janiny Cichomskiej głosowało 18 radnych, 1wstrzymał się od głosu. 

Kandydatura radnego Andrzeja Surzyckiego przyjęta została jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej Cieszyna, wpisując w § 1 następujące nazwiska: Janina 

Cichomska, Krzysztof Herok, Krzysztof Kasztura, Andrzej Surzycki, Bolesław Zemła. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami. 

 

Przewodniczący Rady poprosił, aby propozycje zmian zapisów w Statucie Miasta radni 

składali w Biurze Rady Miejskiej. 

 

Ad 11. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z realizacji 

uchwał Rady Miejskiej podjętych w II półroczu 2014 roku. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak pytań do w/w dokumentu, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad 12. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności 

w okresie między sesjami. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak pytań do w/w dokumentu, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad 13. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone w okresie 

między sesjami oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Z pełną ich treścią można się zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w zakładce „Interpelacje, wnioski i zapytania radnych”.  
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Czesław Banot – wyraził niezadowolenie z odpowiedzi na temat gospodarki finansowej 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie. 

 

Andrzej Surzycki – za niesatysfakcjonującą uznał odpowiedź na ponowione zapytanie 

dotyczące dokończenia remontu ulicy Zamarskiej. 

 

Grażyna Pawlita – powiedziała, że przygotuje ponowne pismo w sprawie osoby bezdomnej, 

o której pisała w zapytaniu, gdyż odpowiedź uznała za niezadawalającą.    

 

Bartosz Tyrna – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek w sprawie oznakowania poziomego 

na ul. Zamkowej zaapelował, o jak najszybsze wykonanie tego oznakowania przejść dla 

pieszych, gdyż poruszanie się w tym miejscu jest  po prostu niebezpieczne. 

 

Janina Cichomska – powiedziała, że jest rozczarowana odpowiedzią na interpelację w sprawie 

wprowadzenia Cieszyńskiej Karty Dużej Rodziny. Proponowany pakiet ulg dla rodzin 

wielodzietnych jest bardzo ubogi. Poddała pod rozważenie włączenia w realizację Karty 

Dużej Rodziny lokalnych przedsiębiorców. Odnosząc się zaś do mieszkania chronionego przy 

ul. Towarowej w sprawie którego składała zapytanie, poprosiła o przyśpieszenie procedury 

przekazania tego mieszkania do dyspozycji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Krzysztof Herok – zwrócił uwagę, że niektóre interpelacje, wnioski, bądź zapytania są 

podpisywane przez radnych z dopiskiem funkcji pełnionej w danej komisji. Ponieważ jest to 

mylące, sugerujące, iż są to wnioski komisji, opowiedział się za ograniczeniem podpisu do 

radnej/radnego. 

 

Grażyna Pawlita – poinformowała, że dnia 10.02.br. o godz. 15.00 odbędzie się posiedzenie 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych, poświęcone opracowywanej Cieszyńskiej Karcie 

Dużej Rodziny. Wszystkich chętnych radnych zaprosiła do udziału w tym posiedzeniu. 

 

Ad 14. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła wnioski Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w sprawie: 

- umieszczenia w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025, 

zadania „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy SP-1 i G-1”, 

- uruchomienia naśnieżania i oświetlenia na stoku Cieślarówki oraz dostosowania godzin 

otwarcia obiektów sportowych w czasie przerwy świątecznej w szkołach od 22.12.14 roku do 

6.01.15 roku, 

- likwidacji Rady Sportu działającej przy Burmistrzu Miasta. 

 

Remigiusz Jankowski – odniósł się do odpowiedzi na w/w wnioski i zapytania Komisji OKS. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła wniosek Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

kontynuacji Programu korekcji wad postawy dzieci i młodzieży i o jego ujęcie 

w Programie Zdrowotnym na lata 2015 – 2017. 
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Marek Szczypka – odniósł się do odpowiedzi na w/w wniosek Komisji ZSS. 

 

Janina Cichomska – poinformowała, że Klub Radnych Cieszyński Ruch Społeczny złożył 

dwa wnioski, które oczekują jeszcze na odpowiedź, a dotyczą: 

- planowania i budowy placów zabaw w Cieszynie, 

- wprowadzenia budżetu zadaniowego w ramach systemu finansowego Miasta Cieszyna. 

 

 

Ad 15. 

 

Krzysztof Kasztura – zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciały złożyć oświadczenie. 

Ponieważ nikt z radnych nie składał oświadczenia, przedstawił korespondencję skierowaną do 

Rady Miejskiej Cieszyna: 

1. Burmistrz Miasta Cieszyna przesyła Radnym do ewentualnego wykorzystania 

dokumenty związane z zagadnieniami rozwoju oświaty w Cieszynie.  

Komplet dokumentów wszyscy Państwo Radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

2. Burmistrz Miasta realizując zapis § 10 ust. 2 Uchwały Rady Miejskiej Cieszyna 

w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Cieszyn,  przesyła informację o podjętych w roku 

2014 Zarządzeniach dotyczących zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego. 

3. Sekretarz Miasta Cieszyna nawiązując do przedstawiania na sesji Rady Miejskiej 

prezentacji poszczególnych miejskich jednostek organizacyjnych, na prośbę Dyrektora 

MOSiR-u zwrócił się z wnioskiem o przesunięcie terminu prezentacji MOSiR-u z sesji 

w miesiącu lutym na sesję w maju br. Prośba podyktowana jest dużym 

zaangażowaniem pracowników w aktualnie realizowane zadania Ośrodka. 

4. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego Andrzej Bacza składa Radnym Rady 

Miejskiej Cieszyna życzenia  wszelkiej pomyślności w Nowym 2015 Roku, zdrowia 

nade wszystko, spokojnej pracy oraz dostatniego budżetu. 

5. Prezes Związku Miast Polskich zwołuje  XXXVI Zgromadzenie Ogólne Związku, 

które będzie częścią Kongresu XXV-lecia Samorządu Terytorialnego, a odbędzie się 

w Poznaniu w dniu 5 marca 2015 roku. 

6. Nauczyciele Nauczycielskiego Kolegium Języków Obcych w Cieszynie zwracają się 

do Burmistrza Miasta z wnioskiem o wsparcie inicjatywy utworzenia w Cieszynie 

oddziału Regionalnego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli z Bielska-Białe, prosząc 

jednocześnie o przedstawienie tej inicjatywny na sesji Rady Miejskiej Cieszyna. 

Wniosek skierowany został do zaopiniowania przez Komisję Oświaty, Kultury i 

Sportu. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja OKS przychyliła się do stanowiska 

Burmistrza Miasta w tej sprawie. 

Krzysztof Kasztura – kontynuując powiedział, że Prezes Cieszyńskiego Wielosekcyjnego 

Klubu Sportowego zwraca się z prośbą  do Burmistrza Miasta i Rady Miejskiej o przyznanie 

stypendium sportowego dla zawodniczki Sekcji Pływackiej CWKS,  która zakwalifikowała 

się na Olimpiadę  w Los Angeles, zdobywczyni trzech medali Mistrzostw Polski w pływaniu.   

Pismo skierowane zostało do Burmistrza Miasta oraz Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu z prośbą o stanowisko.  
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Remigiusz Jankowski – powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji OKS, 

z udziałem Prezesa CWKS oraz Dyrektora MOSiR-u sprawa została wyjaśniona. Wniosek 

Klubu, jak i inne wnioski o przyznanie stypendium sportowego, rozpatrywane będą zgodnie 

z procedurą, tj. przepisami uchwały Rady Miejskiej Cieszyna. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował, że właścicielka lokalu mieszkalnego przy ul. Macierzy 

Szkolnej zwraca się do Rady Miejskiej z prośbą o wyrażenie zgody na możliwość sprzedaży 

lokalu bez zwrotu udzielonej bonifikaty przed upływem 5 lat od nabycia. Pismo skierowane 

zostało do Komisji Finansów, Burmistrza Miasta oraz radcy prawnego. 

 

Krzysztof Pszczółka – powiedział, że Komisja Finansów zajmie stanowisko w tej sprawie po 

otrzymaniu opinii prawnej. 

 

Krzysztof Kasztura – kontynuując powiedział, że mieszkańcy posesji przy ul. Działkowej 

zwracają się do Rady Miejskiej z prośbą o nie przedłużanie umowy dzierżawy części działki 

18/2 obręb 14 aktualnemu dzierżawcy oraz wprowadzenie zakazu hodowli ptactwa na tym 

terenie. Pismo skierowane zostało do Burmistrza Miasta, Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Finansów, z prośbą o zajęcie stanowiska. 

 

Krzysztof Pszczółka – powiedział, że Komisja Finansów w swoim stanowisku opowiedziała 

się za nie przedłużaniem umowy dzierżawy części działki 18/2 obręb 14 aktualnemu 

dzierżawcy. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska również przychyliła się do prośby wnioskodawców. Odnosząc się do kwestii 

wprowadzenia zakazu uciążliwej hodowli zwierząt na tym terenie, powiedział, że będzie ona 

przedmiotem obrad oddzielnego posiedzenia. 

 

Krzysztof Kasztura – przypomniał, że  wszystkie Komisje Rady Miejskiej zostały poproszone 

o wypracowanie stanowiska na temat ewentualnej zmiany zapisu § 1 uchwały Rady Miejskiej 

Cieszyna Nr XXXVIII/405/13 z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie ustalenia trybu 

realizacji zadań inwestycyjnych w Gminie Cieszyn. Poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie tych stanowisk. 

 

Krzysztof Pszczółka – powiedział, że Komisja Finansów proponuje, aby w §1 w/w uchwały 

w miejsce kwoty „1 milion złotych” wpisać kwotę 200.000,00 zł.   

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska zgłaszane były dwie kwoty – 200.000,00 zł lub 500.000,00 zł. Ponadto 

Komisja proponowała zastąpienie wyrażenia „… będzie zapoznawana z koncepcjami zadań 

inwestycyjnych…”, wyrażeniem „ będzie zapoznawana z założeniami projektowymi…”. 

 

Marek Szczypka – powiedział, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

połowa członków Komisji  opowiedziała się za zmianą kwoty 1mln zł na 200.000,00 zł, 

połowa za zmianą na 500.000,00 zł.   

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaproponowała 

zamianę kwoty 1 miliona zł na 200.000,00 zł. 
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Łukasz Bielski – powiedział, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków również 

proponuje wpisanie w treść uchwały kwoty 200.000,00 zł.  

 

Janina Cichomska – stwierdziła, że jest przeciwko zmianie tej uchwały. Oznacza to bowiem 

brak zaufania do Burmistrza Miasta. 

 

Czesław Banot – uznał, iż jest to raczej brak zaufania do Wydziału Inwestycji. 

 

Bartosz Tyrna – powiedział, że nie jest to wyraz braku zaufania ani wobec Burmistrza Miasta, 

ani wobec Wydziału  Inwestycji. Radni po prostu chcieliby być zapoznawani z zadaniami 

inwestycyjnymi na etapie założeń projektowych. 

 

Krzysztof Kasztura – powiedział, że chcąc zmienić omawianą uchwałę, trzeba wystąpić 

z inicjatywą uchwałodawczą.  Przystąpił do kontynuacji spraw różnych: 

-   mieszkaniec Cieszyna przesyła Burmistrzowi Miasta i Radzie Miejskiej wiersze swojego 

autorstwa, dotyczące Cieszyna i Powiatu Cieszyńskiego. Treść wierszy Państwo Radni 

otrzymali drogą mailową, 

- Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach organizuje szkolenia dla radnych 

z zakresu finansów publicznych -  25 lutego  br. i 2 marca br.  w Katowicach,  

24 i 25 lutego br. w Częstochowie,  17 i 24 lutego br. w Bielsku-Białej, 

- otrzymali Państwo do wypełnienia oświadczenie, w którym proszeni są 

o zadeklarowanie formy przekazywania materiałów na sesję oraz zawiadomień 

o zwołaniu sesji Rady Miejskiej, 

-    do rozważenia jest kwestia zmiany godziny rozpoczynania sesji Rady Miejskiej z godziny 

15.00 na 16.00, bądź 15.30 – poprosił radnych o zgłaszanie swoich propozycji do Biura Rady 

Miejskiej. 

Ponadto zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza o rozważenie możliwości udostępniania na 

sesje Rady Miejskiej innego rzutnika, w celu poprawy jakości wyświetlanych dokumentów. 

 

Stanisław Pońc – odniósł się do słabo widocznych cyfr w projektach uchwał, które dla 

radnych są pomniejszane do rozmiaru A-5. Poprosił, aby znaleźć rozwiązanie tej sprawy. 

 

Krzysztof Kasztura – potwierdził, że projekty uchwał głównie w sprawie zmiany budżetu 

Miasta oraz zmiany WPF po ich zmniejszeniu z formatu A-4 do A-5 są słabo czytelne.  

 

Krzysztof Pszczółka – powiedział, iż może z programu dotyczącego informatyzacji Urzędu 

udałoby się znaleźć fundusze, aby Radę Miejską wesprzeć w dostępie do elektroniki XXI 

wieku. 

    

Krzysztof Herok – złożył wniosek, aby do czasu przeanalizowania przez Burmistrza 

ewentualnych możliwości sfinansowania zakupu sprzętu elektronicznego dla Rady, projekty 

uchwał w sprawie zmiany budżetu Miasta oraz w sprawie zmiany WPF były drukowane 

w większym rozmiarze. Ponadto odniósł się do tegorocznego jubileuszu 65-lecia Zespołu 

Pieśni i Tańca Ziemi Cieszyńskiej. Poprosił o przeanalizowanie, czy w związku z tym 

jubileuszem moglibyśmy jako Miasto zrobić Zespołowi prezent i zwolnić go z opłaty za 

wynajem Teatru na Koncert Jubileuszowy. Ponadto poprosił o rozważenie możliwości 

lepszego zabezpieczenia siedziby ZPiTZC, jak również rozstrzygnięcie kwestii udostępniania 

w budynku dawnej Termiki pomieszczeń dla firmy „Strefa Wolności”. 
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Janina Cichomska – poprosiła, aby Pan Burmistrz wypowiedział się w sprawie wstrzymania 

realizacji budowy Galerii Gancarskiej i realizacji inwestycji związanej z budową lokali 

mieszkalnych przy ul. Mickiewicza, tzw. nowych ogrodów. Powiedziała, że zna 

uwarunkowania prawne, czym powodowana była ta decyzja i w pełni ją popiera. Pojawiają 

się jednak głosy, że wstrzymanie budowy lokali mieszkalnych jest działaniem na szkodę 

Miasta. 

 

BM Ryszard Macura – poinformował, że taka odpowiedź już została przygotowana, gdyż ze 

strony mediów również docierają te pytania. Stwierdził, że są dwa zasadnicze powody 

wstrzymania tej inwestycji, co nie oznacza, że nie zostanie ona wznowiona. Powód pierwszy, 

to małe zainteresowanie, również z tą ofertą dotacji w ramach tzw. programu „Mieszkanie dla 

młodych”. Drugim powodem jest fakt, że w Cieszynie wystąpiły kłopoty z funkcjonowaniem 

kupców, w związku z inwestycją kanalizacyjną. Została podjęta decyzja, że Zakład 

Budynków Miejskich Sp. z o.o.,  część swoich zysków, które przeznaczyłby właśnie na te 

inwestycję, przeznaczy na rekompensaty dla kupców. 

 

Ad 16. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Krzysztof Kasztura, zamknął obrady 

szóstej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

      

Jolanta Fajkis       Krzysztof Kasztura 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

  

 

 


